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ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 24 Ιανουαρίου 2024

Προς: Τoν Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

Θέμα:  «Ζημιά  ελληνικού  δημοσίου  από  το  κόστος  ληγμένων  αντιικών 
φαρμάκων Paxlovid της Pfizer»

Κύριε Υπουργέ,

Στο  δημοσίευμα  της  εφημερίδας  «ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ»  της  1-1-2024, 
γίνεται  αναφορά στα αντιικά φάρμακα της Pfizer  για  την αντιμετώπιση του 
Covid-19, με την ονομασία Paxlovid. Συγκεκριμένα αναφέρεται μεταξύ άλλων 
ότι,  ενώ  η  Ευρώπη  πετάει  τα  ληγμένα  αντιικά  της  Pfizer  και  χάνει 
δισεκατομμύρια, η κυβέρνηση των Ηνωμένων Πολιτειών της Αμερικής ήρθε σε 
συμφωνία  με  την  εταιρία  Pfizer  για  επιστροφή  7,9  εκατομμυρίων  κουτιών 
Paxlovid στα τέλη του 2023, με εκτιμώμενο κόστος για την εταιρεία Pfizer 4,2 
δισεκατομμύρια δολάρια. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:

1.  Πόσα  κουτιά  του  αντιικού  φαρμάκου  Paxlovid  της  Pfizer  έχει 
αγοράσει η  χώρα μας από το 2021 έως σήμερα και με τι κόστος;

2.  Πόσα  κουτιά   του  αντιικού  φαρμάκου  Paxlovid  της  Pfizer  έχουν 
συνταγογραφηθεί  και   έχουν χρησιμοποιηθεί  στη χώρα μας από το 
2021 έως σήμερα;

3.  Πόσα  κουτιά  του  αντιικού  φαρμάκου  Paxlovid  της  Pfizer  που 
μπορούν να διατεθούν σε ασθενείς διαθέτει σήμερα η χώρα μας; 

4. Τι ημερομηνία λήξης έχουν τα  αντιικά φάρμακα Paxlovid της Pfizer 
που διαθέτει η χώρα μας;

5. Υπάρχουν κουτιά του αντιικού φαρμάκου Paxlovid της Pfizer που 
έχουν ήδη λήξει και έχει πετάξει η χώρα μας; Αν υπάρχουν, ποιο ήταν 
το κόστος αγοράς τους, οπότε και η ζημία του ελληνικού δημοσίου;
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6. Έχει κάνει κάποια συμφωνία η Ελληνική Κυβέρνηση με την εταιρία 
Pfizer  για  επιστροφή  των  ληγμένων  κουτιών,  αλλά  και  αυτών  που 
έχουν  πολύ  σύντομη  ημερομηνία  λήξης,  για  επιστροφή  τους  στην 
Pfizer όπως έπραξε η κυβέρνηση των Η.Π.Α.; Κι αν όχι, τι σκοπεύει να 
κάνει από δω και πέρα;

Η ερωτώσα Βουλευτής

Αρετή Ι. Παπαϊωάννου
Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης
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